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نوزدهمین جشنواره بین المللی تئاتر عروسکی به ایستگاه 
پایانی رسید. در اختتامیه جشــنواره که به دبیری هادی 
حجازی فر برگزار شد، تصاویری از هنرمندانی همچون جواد 
ذوالفقاری، کامبیز صمیمی مفخم، دنیا فنی زاده، استاد احمد 
خمسه ای، بیژن نعمتی شریف، فرناز بهزادی، گلزار محمدی، 
اردشیر کشاورزی و... پخش و جشن تولدی برای آبتین، فرزند 

زنده یاد مهرنوش شریعتی و بهرام بهبهانی برپا شد.
محمدمهدی اســماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 

مهم ترین چهره غایب در این مراسم بود.
  بعد از مدت ها خانواده نمایش عروســکی دور هم جمع 
شدند. پخش  فیلمی که برای بزرگداشــت هما جدی کار، 
هنرمند پیشکسوت نمایش عروســکی، ساخته شده بود، 
فضای خانواده عروسکی را تغییر داد و محمد بحرانی و هادی 
حجازی فر که دانشجویان تئاتر بودند، از خاطرات خود در آن 
دوره گفتند؛ اینکه به اصرار هما جدی کار گرایش عروسکی را 
انتخاب کرده اند. بحرانی از روزگاری سخن گفت که حوصله 
ساخت وساز عروسک نداشــته و فاطمه سوزنگر و هادی 
حجازی فر، دیگر هم کلاسی هایش برایش عروسک ساخته اند.
   بخش بعدی برنامه به تجلیل از حسن دادشکر، هنرمند 
پیشکسوت تئاتر و تئاتر کودک و نوجوان اختصاص داشت. 
در ابتدا کلیپی درباره این هنرمند پخش شد که در این فیلم 
هنرمندانی چون بهروز غریب پور، مریم سعادت و قطب الدین 
صادقی درباره دادشکر و ویژگی هایش صحبت کردند و با خود 

این هنرمند صحبت های کوتاهی شده بود.
  شــاید بتوان گفت؛ حجازی فر وقتی دبیری جشنواره را 
پذیرفت، با توجه به اتفاقاتی که افتاد، دبیری پرفراز و نشیبی 
گذراند. اما او در شب اختتامیه از خوشحالی هایش گفت و 
اینکه برای نخستین بار نیمی از هزینه برگزاری جشنواره از 
سوی بخش خصوصی تامین شده و از شرکت های خصوصی 
قدردانی کرد که فرصت گفت وگــو را فراهم کرده اند تا او از 
قابلیت های عروسک و نمایش عروسکی بگوید و آنان را مجاب 

کند که نمایش عروسکی هم می تواند پولساز باشد.
دبیر جشنواره در مراسم خبر داد که با مبلغ 2میلیارد تومان و 
با حمایت اداره کل هنرهای نمایشی و انجمن هنرهای نمایشی، 
صندوقی برای حمایت از نمایشگران عروسکی راه اندازی 

شده است.
  این دوره از جشــنواره به شــکل رقابتی برگزار شد. 
حجازی فر درباره رقابتی شدن در مراسم اختتامیه توضیح 
داد: رقابتی شدن جشــنواره به این دلیل بود که حدود یک 
میلیارد تومان بودجه مربوط به جوایز توی جیب بچه ها برود. 
جشنواره که تمام شود، شــب آخر حضور من در جشنواره 
است و امیدوارم نســل جوان بعدی بتواند جشنواره خوبی 

برگزار کند.

خاطرهبازیدرشبعروسکها
پرونده نوزدهمین جشنواره بین المللی نمایش عروسکی با معرفی برگزیدگانش در تالار اصلی تئاترشهر بسته شد

فهیمه پناه آذرگزارش1
روزنامه نگار
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جوادی رفت، زین العابدین آمد
مدیرعامل بنیاد سینمایی فارابی تغییر کرد

پس از چند روز گمانه زنی، سرانجام شایعات به حقیقت پیوست 
و مدیرعامــل بنیاد ســینمایی فارابی تغییر کــرد.  به گزارش 
همشــهری، روز گذشــته رئیس سازمان ســینمایی کشور و 
رئیس هیات امنای بنیاد ســینمایی فارابی طی حکمی مجید 
زین العابدین را به ســمت مدیرعامل بنیاد ســینمایی فارابی 
منصوب کرد. او جانشین سیدمهدی جوادی شد که از مهرماه 
1۴00مدیرعاملی بنیاد سینمایی فارابی را بر عهده گرفته بود. 

مدیر عملگرا
مجید زین العابدیــن، دانش آموخته کارشناسی ارشــد علوم 
سیاسی و روابط بین الملل اســت و ازجمله سوابق مدیریتی و 
اجرایی وی می توان به مشــاور وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
مدیر عامل بنیاد فرهنگی هنری رودکی، رئیس شبکه های یک، 
3 و 5سیما، دبیر شورای اتاق فکر سینما در رسانه ملی، رئیس 
شورای سیاستگذاری ورزش صداوسیما،  رئیس شورای اقتصاد 
رسانه ملی،  دبیر ستاد رســانه ای مکتب شهیدسلیمانی، دبیر 
بخش فیلم و سریال سومین و چهارمین جشنواره جام جم،  عضو 
شورای عالی سیاستگذاری جشنواره های تلویزیونی جام جم، 
عضو شورای عالی سیاستگذاری جشنواره های مراکز استان های 
صداوسیما، قائم مقام ستاد رسانه ای رونق تولید در رسانه ملی 
و دســتیار وزیر و مدیرکل حوزه وزارتی وزارت فرهنگ و ارشاد 

اسلامی اشاره کرد. 

شایعه ای که به حقیقت پیوست
زمزمه تغییر مدیرعامل فارابی از مدتــی پیش به راه افتاده بود 
و از چند روز پیش تغییر ســیدمهدی جــوادی و آمدن مجید 
زین العابدین رسانه ای شد؛ خبری که روابط عمومی فارابی آن را 
تکذیب کرد، ولی وقتی خبرگزاری جمهوری اسلامی از قول وزیر 
ارشاد به تایید شایعه تغییر مدیرعامل فارابی پرداخت، مشخص 

شد که کار تمام شده است. 
ایرنا از قول محمدمهدی اسماعیلی، وزیر ارشاد نوشت: »بحث 
تغییر مدیران معمولا در فضای رسانه ای بسیار مطرح می شود 
و هر روز گمانه زنی هایی در مورد جابه جایی به گوش می رسد. 
در این باره نیز اگر قرار باشد تغییراتی صورت گیرد، امر متداولی 
خواهد بــود؛ البته جابه جایــی در بنیاد ســینمایی فارابی در 
حوزه اختیارات سازمان سینمایی اســت و آن سازمان در این 
زمینه تصمیم گیری می کند.« به این ترتیــب وزیر با تکذیب 
نکردن شایعه تغییر مدیرعامل فارابی، درواقع به تایید برکناری 

سیدمهدی جوادی پرداخت.

چابک سازی در فارابی
سیدمهدی جوادی در یک سال و ۹ ماهی که در فارابی حضور 
داشت، چند کار مهم انجام داد. یکی از این تصمیمات که سر وصدا 
هم به پا کرد، برگزار نکردن جشــنواره فیلم هــای کودکان و 
نوجوانان بود؛ جشنواره ای که فارابی متولی برپایی اش است و در 
همه این سال ها، با تمام فراز و نشیب ها برپا شده است. جوادی 
وقتی با چند فیلم محدود و به لحاظ کیفی ضعیف مواجه شد، 
تصمیم گرفت جای برگزاری جشنواره، این رخداد را یک سال 
برگزار نکند. دیگر تصمیم گیری مهم جوادی تعطیلی شوراهای 
فارابی بود؛ شوراهایی که در آنها طرح ها و فیلمنامه های ژانرهای 
مختلف بررسی و تصویب می شد. شوراهای فارابی در گذر زمان، 
کارکرد خود را از دســت داده بودند و در مــواردی هم به نظر 
می رســید رابطه جای ضابطه را گرفته است . جوادی با تعطیل 
کردن این شوراها و برون سپاری وظایف شوراها به کارشناسان 
بیرون از فارابی، یــک گام مهم برای چابک ســازی این بنیاد 

برداشت.
فارابی در سال گذشته، توانست چراغ تولید را روشن نگه دارد. 
تعداد قابل توجهی از فیلم های به نمایش درآمده در جشــنواره 
چهل ویکم فجر، با تلاش فارابی به مرحله تولید رسیدند. فارابی 
برای امســال هم چند طرح اســتراتژیک را در دستور کار قرار 
داده بود؛ بنیادی که به گفته مدیرش بیشــتر نقش تسهیلگری 
را برای خود قائل بود و حالا باید دید بــا رفتن جوادی و آمدن 
زین العابدین، شاهد چه تغییراتی در این نهاد مهم و تأثیر گذار 

خواهیم بود.

»حوا« با ۳۰ فیلم به شیراز رفت
سینما فرهنگ شــیراز از فردا به مدت ۴روز میزبان جشنواره 
سینمایی »حوا« اســت که در قالب آن 30 فیلم مستند، کوتاه 
داستانی و ســینمایی اکران می شود. معاون هنری و سینمایی 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اســلامی فارس در این ارتباط به ایرنا 
گفت: در قالب این جشنواره 7فیلم سینمایی، 15فیلم کوتاه و 

8مستند اکران می شود.
سیدرسول موسوی نژادیان افزود: در قالب جشنواره سینمایی 
حوا روزانه ۴سانس و در مجموع 15نوبت فیلم اکران می شود و 

جمعه شب آیین اختتامیه برگزار خواهد شد.
وی عنوان کرد: اســماء، پرتاب ناگهانی، یــک حلقه معمولی، 
تی یره، 3۲3 ماه و چند هفته و چند روز، اتاق عقد، باشه برای فردا، 
وضعیت اورژانسی، یک به توان بی نهایت، نشنیدن، لیلا، محافظ 
مادرم، مرگ پروانه و جان داد، فیلم های کوتاهی هســتند که 

فردا و پس فردا در سالن سینما فرهنگ شیراز اکران می شوند.
معاون هنری و ســینمایی اداره کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی 
فارس اضافه کرد: هیچ کــس منتظرت نیســت، بانو، واهگ، 
دیوارهای نخی، چشمها دست ها، گالین، کل فاطمه و لوتوس 
8مستندی است که در جشنواره حوا شیراز به نمایش درمی آید. 
موسوی نژادیان افزود: حوا، هوک، شهربانو، کاپیتان، سرهنگ 
ثریا، اخت الرضــا و هفت بهار نارنج، فیلم هــای آماده اکران در 

جشنواره سینمایی حوا در شیراز هستند.

تکذیب انتشار آلبوم مدیری

مهیار علیزاده ضمن تأیید تولید آلبوم مشترکی با 
مهران مدیری، انتشار آن را تکذیب کرد. به گزارش 
ایسنا، ۲روز پیش اخباری مبنی بر انتشار آلبومی با 
صدای مهران مدیری و آهنگسازی مهیار علیزاده در 
برخی رسانه ها منتشر شده که »مهیار علیزاده« در 
فایلی ویدئویی، ضمن تأیید تولید آلبوم مشــترک 
خود و مهران مدیری، انتشار آن را تکذیب کرد. این 
آهنگســاز درباره این اخبار و نشر برخی جزئیات از 
آلبوم مشترک با مهران مدیری توضیح داد: »از دیروز 
خبری در رسانه های مختلف در حال انتشار است که 
آلبوم »مهران مدیری« با آهنگسازی من تولید شده 
و به زودی منتشر خواهد شد. خواستم اطلاع بدهم که 
این خبر اساسا اشتباه است و درست نیست. آلبومی با 
حضور آقای مدیری و آهنگسازی و تنظیم من تولید 
شده است و مراحل میکس و مسترینگ آن در حال 
سپری شدن است، اما فعلا قصدی برای انتشار این اثر 
از سوی من و آقای مدیری نیست.« او درباره دلایل 
منتشرنشدن این آلبوم نیز گفت: »فعلا در همین حد 
می توانم اشاره کنم و به زودی و پس از تکمیل فرایند 
تولید، توضیحات بیشــتری از این آلبوم در اختیار 

رسانه ها قرار خواهد گرفت.«

صدا و سیما

سینمای جهان

خبر

موسیقی

رویداد

کوششدرجهتاعتلایهنر
در نخستین تجلیل از آیین جایزه هنری »غدیر« از محسن نفر، آهنگساز، 
پژوهشگر و نوازنده در حوزه موسیقی تجلیل شد و سیدمحمد میرزمانی 
از آهنگسازان پیشکسوت درباره وی گفت: استاد نفر شخصیت والامقامی 
هستند که بسیار از او آموختم. زمانی که از هنرجویان آزمون می گرفتیم 
شاهد بودم که با چه حساسیتی در گزینش هنرجوها دقت می کنند. در 
دانشکده صدا وسیما هم شاهد بودم که استاد نفر در جهت اعتلای هنر 

بسیار سعی و کوشش کرد و آثار به یادماندنی از وی به جا مانده است. 

انرژیمعنویایکهتمامنمیشود
به گزارش ایرنا، دومین جایزه هنــری »غدیر« به عبدالحمید قدیریان، 
هنرمند نقاش و طراح صحنه و لباس آثار فاخر ســینمایی و تلویزیونی 
تعلق گرفت. مجید شاه حســینی، رئیس فرهنگســتان هنــر با ابراز 
خوشحالی از حضور برای تجلیل از استاد قدیریان گفت: احساس من 
درباره استاد قدیریان این اســت که هیچ  وقت انرژی معنوی وی تمام 
نمی شود؛ هنرمندی متصل و موحد که آفرینش هنری خود را با حس 

محضریت می آفریند. 

ازخراسانیهایگمشده
در ادامه این مراسم، مصطفی محدثی خراسانی، شاعر پیشکسوت برای 
صحبت درباره علی محمد مودب، سومین برنده جایزه هنری »غدیر« روی 
صحنه آمد. محدثی خراسانی با اشاره به خاطره ای از گفت وگوی 18سال 
پیش علی محمد مودب با استاد علی معلم دامغانی در مجله شعر گفت: آن 
مصاحبه از گفت وگوهای ماندگار استاد معلم است و پس از انتشار وی گفت 
که آقای مودب از خراسانی های گمشده است. نخستین حضور مودب در 
جمع شاعران مشهد هم از لحاظ شعری و هم از منظر شخصیتی حضوری 
تمام و کمال بود. وی از همان ابتدا هادی و حامی جوانان بود و مانند پیری 
بود که جوانان شــاعر گرد او حلقه می زدند.  محدثی خراسانی ادامه داد: 
جدای از مرتبه شــعری، وی در حوزه تفکر، نظریه پردازی و به خصوص 
فلسفه هنر و ادبیات انقلاب، شاخص است و امیدواریم بتواند خلأ حضور 

بسیاری از عزیزان مثل استاد معلم و حتی شهید آوینی را پر کند.

 تغییر و تحولات مدیریتی
و طرح تحول صدا و سیما

تلویزیون در جدیدتریــن تصمیم، گروه های فیلم و ســریال 
شــبکه های اصلی را حذف کرده و مدیران آنها را در ۴ گروه با 
موضوعات تخصصی در مرکز سیمافیلم به کار گمارده است. بر این 
اساس از این پس تولید و ساخت سریال در شبکه ها منتفی است 
و همه اتفاقات تحت نظارت یک مرکز پیش می رود؛ رویکردی که 
چند سال قبل بدون حذف گروه های فیلم و سریال پیگیری شده 

بود، اما پس از مدتی همه  چیز به روال قبل بازگشت.
در آن زمــان پرهیــز از مــوازی کاری در تصویــب و نگارش 
فیلمنامه ها، نظارت بر امور مالی تولید پروژه های نمایشــی و 
نیازسنجی شبکه ها از دلایل تمرکزگرایی در مرکز سیمافیلم 
عنوان شــد؛ رویکردی که این روزها هم با تکــرار واژه ای چون 
»چابک سازی« و البته »تنوع ژانرها« با هدف »سرعت بخشی به 
انتشار آثار روی آنتن« دنبال می شود. براساس این گزارش ایسنا، 
آنچه در حال حاضر پیگیری می شود، بخشی از طرحی است که 
از آن به عنوان »تحول صداوسیما« نام برده شده؛ طرح تحولی که 
پس از آمدن جبلی و در ادامه برمهانی )معاون سیما( با راه اندازی 
مرکزی به نام »سیمرغ« در حوزه تولیدات فیلم و سریال کلید 
خورد و حالا با حضور مهدی نقویان و تقویت سیمافیلم گویا قرار 
است دنبال شود. رئیس مرکز سیمافیلم با دفاع از طرح جدید، 
می گوید: »از بین بردن بوروکراســی اداری اضافه، چابک سازی 
فرایند تولید، مدیریت واحد پروژه ها، همسان ســازی قیمت ها 
و حذف خیلی دیگر از مسائل اضافی« هدف اصلی برنامه ریزان 
است. او البته درباره اینکه این طرح سال ها قبل هم اجرایی شده و 
به سرانجام نرسیده، بر این باور است که هیچ گاه این ادغام به طور 
کامل صورت نگرفته بود؛ بنابرایــن از نگاه او این اتفاق که البته 
هنوز جوابش را پس نداده اســت، در حد آرزویی ناکام بوده که 
سال ها قبل محقق نشده و مدیران جدید تلویزیون حالا درصدد 

تحقق آن برآمده اند.

 برد پیت در مسابقات 
فرمول یک گرند پری 

»برد پیــت« یکشــنبه این هفته در پیســت سیلورســتون 
 )Apex( »گرند پری بریتانیا« حضور پیدا کرد تا در فیلم »اوج«
به کارگردانی »جوزف کوزینســکی«  ایفای نقش کند. پیت 
در نورتهامپتون شیر انگلســتان با هواداران دیدار کرد و مقابل 

دوربین عکاسان رفت.
»ســی ان ان« گزارش داده اســت که پیت با خودرو به سرعت 
150مایل در ساعت رسیده اســت. پیت در این فیلم نقش یک 
راننده فرمول یک به نام »سانی هیز« را بازی می کند که برای 
مربیگری راننده ای جوان، از بازنشســتگی بیــرون می آید تا 

هم تیمی او شود.
به گزارش 30 نما، اپل این فیلم را در ســال ۲0۲۲ با قراردادی 
130 تا 1۴0میلیون دلاری خریــداری کرده بود. تاریخ پخش 
»اوج« نامشخص است، اما انتظار می رود در سال ۲0۲۴ آماده 
اکران شــود. رانندگان فرمول یک جمعه پیش با پیت ملاقات 
کرده بودند. »لوییس همیلتون« قهرمان فرمول یک جهان یکی 

از تهیه کنندگان فیلم است.

تجلیل از شریفی نیا، نفر، قدیریان و مودب در هشتمین جایزه هنری غدیر
شبعاشقانبیدل

هشتمین جایزه هنری »غدیر« با تجلیل از 4چهره برجسته فرهنگی و هنری؛ محمدرضا شریفی نیا، عبدالحمید 

گزارش۲
قدیریان، علی محمد مودب و محســن نفر در پردیس تئاتر تهران برگزار شد. در ابتدای این مراسم، امیرحسین 
سمیعی، معاون هنری سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران ضمن تبریک میلاد امام موسی کاظم)ع( و عید غدیر 
گفت: جایزه هنری »غدیر« بهانه ای کوچک برای تجلیل و ارج نهادن به هنر عزیزانی است که اثرات هنری شاخص دینی دارند و عمر 

با ارزش شان را صرف تولید و طراحی جریان مستحکم و صیانت از این میراث ارزشمند برای نسل های بعدی جامعه می کنند.

چرخ نمایش عروسکی باید بچرخد
 هادی حجازی فر، دبیر جشنواره نمایش عروسکی در گفت وگو با همشهری 

از نقاط ضعف و قوت این دوره از جشنواره می گوید
حجازی فر که سال هاست در حوزه عروسکی کار 

گفت وگو
می کند و خودش همیشــه در ســتاد برگزاری 
جشنواره حضور داشــته، از نقاط ضعف و قوت 
جشنواره نوزدهم می گوید:»نقطه ضعف جشنواره به نسبت دبیری 
خودم نه دیگر دوره ها، بخش بین الملل بود. این بخش می توانست 
خیلی بهتر برگزار شود اما در بسیاری از جهات دست ما نبود. نقطه 
قوت جشــنواره هم رفع تبعیض میان گروه های شرکت کننده 
داخلی و خارجی بود و اینکه بیش از 7۰درصد بودجه جشنواره به 
خانواده عروسکی بازگشت.«حجازی فر در گفت وگو با همشهری، 
در پاسخ به این سؤال که دبیری جشــنواره بعدی را می پذیرد 
توضیح می دهد:»وقتی اختتامیه جشنواره تمام شد، خیلی از 
دوستان و استادان نمایش عروسکی از دبیری دوره بعد گفتند، اما 
در شب اختتامیه هم اعلام کردم که بهتر است فرد دیگری دبیری 

جشنواره را به عهده بگیرد چرا که در هر دوره فکرهای جدید 
وارد جشنواره خواهد شد و اتفاقات جدیدی می افتد و من 

نیز همیشه در کنارشان خواهم بود.« 

کار دبیر بعدی سخت است
وی همچنین در پاسخ به این سؤال که ممکن است بعد از شما، 
دبیری حضور داشته باشد که باز هم ســاختارها را برهم بزند، 

یادآور می شــود:»اینطور نمی شــود؛ تلاش کردیم اسلوب 
ساختاری برای جشــنواره نمایش عروسکی ایجاد 
کنیم که دوستان عروسکی با ظرفیت ها آشنا شوند، 
حق و حقوق خود را بیشتر از همیشه بشناسند و 
اتفاقا کار برای دبیر بعدی سخت می شود چرا که 
برای انجام هر کاری باید پاسخگوی نمایشگران 

باشد. امیدوارم کسی که دبیر می شود سابقه 
اجرایی در حوزه نمایش را هم داشته باشد و 
خلأها را بشناسد. در این سال ها سطح توقع 
نمایشگران عروســکی پایین بوده و سعی 

کردیم در این دوره توقعات را بالا ببریم.«

اختصاص هامون به فضای عروسکی
این کارگردان در ادامه درباره کارهایی که قرار است 

در آینده ای نزدیک انجام دهد، می گوید:»تلاشم این 
است که سالن تئاتر هامون را به یک فضای حرفه ای 
نمایش عروسکی تبدیل کنم. یکی از کارهایی که 
می خواهم انجام دهم برگزاری یک جشنواره نمایش 
عروسکی در بخش خصوصی است. باید تلاش کنیم 

تا این جشنواره عروسکی بتواند در بخش خصوصی کار کند و به یک 
درآمدزایی حرفه ای برسد. خودم هم دوست دارم یک کار عروسکی 

انجام بدهم.«

آغازی بر اجراهای عمومی
بازیگر سریال »ســرگیجه« در ادامه به اجرای عمومی نمایش های 
عروسکی اشاره کرده و در پاسخ به این سؤال که چقدر تلاش شده تا 
سالنی برای گروه های عروسکی درنظر گرفته شود، توضیح می دهد:»تا 
قبل از دبیری جشنواره، خودم معتقد به اختصاص یک سالن به گروه ها 
بودم اما وقتی وارد فضای کار می شویم به نکات مختلفی پی می بریم. 
باید اصلاحات را از خود نمایش عروسکی شروع کنیم، باید تولیداتمان 
به ســمتی برود که بتواند مخاطب امروز را جذب کند. اگر قرار باشد 
یک سالن را برای ظرفیت نمایش عروسکی اختصاص بدهیم و بعدها 
نمایش هایی برای صندلی های خالی اجرا شود این حق را 
از دیگر گروه ها گرفته ایم. زمانی کار درســت را انجام 
می دهیم که تولیدات نمایشی آنقدر قوی باشند که 
خود مدیران سالن به دنبال اجرای عمومی نمایش ها 
باشند. خیلی خوشحالم که این جشنواره هنوز تمام 
نشده بود که برخی از نمایش ها برای اجرای عمومی 
انتخاب شدند.« حجازی فر تأکید می کند که باید 
سبک مطالبه گری را بالا بریم و آنقدر 
اجراهای خوبی داشته باشیم که 
مدیران به دنبال اجرای عمومی 
نمایش ها باشــند. خوشبختانه 
در این دوره از جشــنواره در هر 
بخش بیــش از ۴0درصد کارها 
حرفه ای بودند. گروه های نمایش 
عروسکی باید به مرحله ای برسند 
که با ظرفیت سازی  بتوانند بخش 
خصوصی را هــم وارد کار کنند و 

خیلی ها خودشان اسپانسر شوند.
بازیگر »پوست شیر« تربیت نیروی 
حرفه ای در حوزه نمایش عروسکی 
و به دنبالش تولیــد کار خوب و 
اجراهای مستمر را مهم خوانده 
و عنوان می کند همین قضیه 
زمینه حرفه ای حرکت چرخه 
اقتصادی نمایش عروسکی را 

فراهم می کند.

تاریخشفاهیسینماوتئاتربعدازانقلاب
چهره چهارم جایزه هنری »غدیر«، محمدرضا شریفی نیا، بازیگر سینما و 
تلویزیون اعلام شد که خیرالله تقیانی، نویسنده و کارگردان برای صحبت 
درباره او روی صحنه رفت. تقیانی با اشــاره به تجربه مشترک کاری با 
محمدرضا شــریفی نیا گفت: به جرأت می توانم بگویم آقا رضا از معدود 
هنرمندان تاریخ شفاهی سینما، تئاتر و تلویزیون بعد از انقلاب است و من 

این فرصت را داشته ام که از وی یاد بگیرم. 

مجید زین العابدینسید مهدی جوادی


